
Protokół

z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu

z dnia 15.02.2024r.

Obecnych: 37 przedstawicieli klas

Porządek zebrania:

1. Stwierdzenie wymaganego kworum.
2. Kontrola kuratorium.
3. Sprawy poruszane z Dyrekcją.
4. Wolontariat.
5. Klimatyzacja
6. Wydatki.
7. Głosowania dotyczące konkursów.
8. Festyn.
9. Sprawy różne.

1. Po weryfikacji ilości osób obecnych stwierdzono wymagane kworum.

2. W nawiązaniu do poruszanej na poprzednim zebraniu zgłoszonego do kuratorium
problemu związanego z uczniem z 5 klasy przedstawiono informacje i wnioski jakie
pojawiły się w tej sprawie. Kuratorium stwierdziło, że dziecko ma prawo chodzić do
tej szkoły, a szkoła sporo zrobiła w tej sprawie, jednocześnie nie zgodziło się z
Dyrekcją w sprawie tego, że dzieci nie odczuwają zagrożenia. Przeprowadzono więc
ankietę, z której wyszło, iż dzieci dzieci jednak czują się zagrożone.
Na spotkaniu Rady Rodziców dyskutowano na temat możliwości rozwiązania tego
problemu, aczkolwiek w sytuacji, gdy rodzice nie do końca chcą współpracować jest
to niestety utrudnione.



3. Podczas spotkania z Dyrekcją poruszono następujące tematy:
● zajęcia dodatkowe w czasie lekcji - niestety nie mogą się odbywać, jest to

kwestia starego przepisu, który według interpretacji Dyrekcji tego nie
zabraniał, jednak gdy szkoła dostała indywidualną interpretację na ten temat
musi się dostosować do tego przepisu

● wejście osób obcych do szkoły - musi być wiedza Dyrekcji w tej kwestii, są
np. wymogi prawne, że osoby prowadzące zajęcia muszą przedstawić
zaświadczenie o niekaralności. Na dyrektorze placówki ciąży również
obowiązek sprawdzenia każdej osoby w Rejestrze Sprawców Przestępstw na
Tle Seksualnym.

4. Wolontariat

Dyskutowano na temat idei oraz zasad wolontariatu. Poruszono m.in. kwestię
wpisywania okresów 5 minutowych do dzienniczka, czy kwestie angażowania się
w zewnętrzny wolontariat.

5. Klimatyzacja

Z racji tego, iż zespół szkolno-przedszkolny nie obowiązują już ograniczenia
związane z projektem unijnym w przedszkolu udało się zamontować klimatyzację.
W ramach dyskusji były omawiane pomysły zorganizowania “cegiełki” na
klimatyzację oraz skierowania pisma do wydziału edukacji w sprawie przyznania
dofinansowania na ten cel.

6. Wydatki

W ramach tego punktu omówiono dotychczasowe wydatki i oszacowano te, które nas
jeszcze czekają. Przypomniano o składce, która wzorem lat poprzednich wynosi 50zł
od rodziny i poproszono o wpłaty na II semestr.

7. Głosowania jednogłośnie podjęto uchwały o:
● dofinansowaniu pomocy dla dziecka
● dofinansowaniu Konkursu matematycznego - 500 PLN ( wnioskodawca Pani

Ludmiła Sochacka)
● dofinansowaniu Konkursu Matematyczno - Informatycznego - 1500 PLN

(wnioskodawca Pani Beata Zając)

8. Festyn
● ustalono datę festynu na 8 czerwca (sobota)
● festyn będzie organizowany wspólnie z Radą Osiedla Pracze ale bez udziału

przedszkola
● wstępnie uzgodniono osobę prowadzącą
● jesteśmy na etapie wymyślania atrakcji, także zachęcamy rodziców do

podsyłania pomysłów



● na następnym zebraniu ustalimy budżet na festyn (w zeszłym roku było to
około 8tys. zł)

● będzie spotkanie z Radą Osiedla Pracze w sprawie organizacji festynu
● z radością przyjęliśmy informację o chęci zaangażowania się nauczycieli w to

wydarzenie

9. Sprawy różne.
● z wielkim smutkiem wspomniano Tomka, który niestety przegrał z chorobą
● rozmawiano także na temat możliwości pomocy Adrianowi
● wyjaśniono, iż kiermasze, które miały miejsce w szkole były wcześniej

zaplanowane, a ich celem była pomoc Dorianowi (chłopiec z Maślic)
● zgłosił się Pan, który wcześniej organizował konkurs pojazd przyszłości, jest

propozycja współpracy i zainteresowania firmy motoryzacyjnej
● od kwietnia w szkole testowo będzie całkowicie otwarte boisko - prośba do

wszystkich, którzy będą z niego korzystali o dbanie o to miejsce (nie
niszczmy, nie śmiećmy i reagujmy, gdy coś takiego się dzieje)

● ustalono datę następnego zebrania na 4 kwietnia na godzinę 18:00

Sekretarz Przewodnicząca

Artur Zarzycki Anna Miara


